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door Yoni Pasman

DEVENTER – Een bouwvergunning
uit 1956 van het pand van instru-
mentenwinkel Muziek Meibergen
blijkt het belangrijkste twistpunt
in de zaak omtrent de kamerver-
huur van Hans Meibergen. Dat
bleek gisteren bij de bezwaar-
schriftencommissie, waarin Mei-
bergen en zijn advocaat bezwaar
aantekenden tegen het besluit
van de gemeente Deventer om
het pand te ontruimen. In de
bouwvergunning geeft de ge-
meente toestemming voor het
bouwen van een woning bovenop
het bedrijfspand. Meibergen voert

aan dat het gaat om de bouw van
een bovenwoning en niet om een
dienstwoning.
Juridisch gezien stelt dat het pand
impliciet vrij van het bestem-
mingsplan, waar de gemeente
haar besluit op baseert. Hierin
staat dat Kamperstraat 12-14 een
dienstwoning is, waar alleen ge-
woond mag worden als er door de
bewoner ook een bedrijf gevoerd
wordt. De gemeente besloot vorig
jaar september om het bestem-
mingsplan te handhaven. Dat de
vergunning spreekt van een bo-
venwoning en niet van een dienst-
woning is volgens de woordvoer-
der van de gemeente niet rele-

vant. Het bestemmingsplan was
altijd hetzelfde en dat stond ook
in de bijbehorende regeling van
die tijd, is zijn verweer.
De commissie geeft naar aanlei-
ding van de zitting een advies aan
burgemeester en wethouders. Eer-
der deze maand besloot de voor-
zieningenrechter al de dwangsom
die Meibergen moet betalen, te
schorsen vanwege de bouwver-
gunning uit 1956.
Als het college besluit te handha-
ven, dan heeft dat consequenties
voor de rest van Bergweide 3. Veel
dienstwoningen worden als wo-
ning gebruikt, dus zijn ook in
strijd met het bestemmingsplan.

ZWOLLE/DEVENTER - De politie-
rechter in Zwolle heeft woensdag
de 42-jarige B.Z. uit Deventer een
werkstraf opgelegd van 200 uur
en een voorwaardelijke gevange-
nisstraf van drie maanden, omdat
hij als penningmeester een totaal-
bedrag van bijna een ton verduis-
terde. De Nederlandse Vereniging
Amateur Danssport (NVAD) en
de Zwolse Stichting Wijkcen-
trum Aa-Landen werden de dupe.
Het was een kwestie van ‘gelegen-
heid maakt de dief’. Z., handig
met cijfers, was eigenaar van de
dansschool die gevestigd was in
het wijkcentrum Aa-landen. Zo-
doende werd de dansschoolhou-

der penningmeester van de
NVAD – een vereniging die dans-
wedstrijden organiseert – én van
het wijkcentrum. Z. raakte echter
in de financiële problemen en be-
gon geld toe te eigenen. Z. sluisde
van de NVAD in elk geval ruim
21.000 euro weg. Van Stichting
Wijkcentrum Aa-landen verduis-
terde hij een kleine 70.000 euro.
Met beide partijen trof de Deven-
tenaar een terugbetalingsregeling.
Inmiddels heeft hij 33.000 euro
voldaan. De rechter hield er in de
straf rekening mee dat er sprake
was van recidive. Z. kreeg in 2009
al een werkstraf van tachtig uur
voor een soortgelijk feit.
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DEVENTER – D66 en PvdA vroegen
in de gemeenteraad Swart (VVD)
opheldering over de onvrede en
het optreden van de gemeente en
pleitten voor meer coulance. Dat
zit er niet in, bleek na een ellen-
lang betoog van Swart. Hij stelde
dat de regels er niet voor niets
zijn, helder en bekend zijn, eerder
aan MKB zijn voorgelegd en al-
leen optreden bij excessen onmo-
gelijk is. Het kwam er op neer dat
de regels de stad mooi houden en
je niet het ene wel kan toestaan
en het andere niet. Met het gevaar
dat een ondernemer die dan wel
aan de beurt is, wijst op collega’s
die niet worden aangepakt en de
(juridische) basis onder handha-
ving wegvalt.
Swart ging in op Simit Surayi aan
de Pikeursbaan, dat als voorbeeld
de krant haalde. Volgens Swart
zocht de gemeente wel degelijk
snel na de aanvraag van de onder-
nemer contact, maar bleef die
daarna in gebreke in het proces
voor toestemming van de wel-
stand, wat kan als een reclame af-
wijkt van de regels. ,,Het beeld
dat we niet communiceren en di-
rect met een dwangsom dreigen
klopt niet.’’ Waar Swart uitvoerig
en tot in detail stilstond bij de
Turkse broodjeszaak, ging hij niet
of nauwelijks in op andere voor-
beelden uit de krant. Wel zei hij
dat het moeilijk praten is met on-
dernemers die ‘meer willen’ en
de regels ‘maar onzin vinden’.
Dat sloeg op Simit Surayi én Tra-
cé37 in Diepenveen. Die zaak be-
weert overigens dat het nooit een
eerste brief van de gemeente met
een waarschuwing ontvangen
heeft over een naambord aan de
gevel. Rob de Geest (PvdA), die
ook andere voorbeelden van on-
vrede aandroeg, kreeg de indruk
dat Swart de onvrede ‘bagatelli-
seert’. Vond ook Bas Noor (D66):
,,Als erkende partners als MKB en
DKW zo’n brandbrief sturen is er
toch wel wat aan de hand?’’
Het verleidde Swart tot de opmer-
king dat hij in discussie wil met
de raad over ‘hoe het handha-
vingsbeleid in elkaar zit’. D66 en
PvdA wilden weten of er nu veel
controles zijn. Swart sprak van
‘achterstalligheid in de handha-
ving’.

DEVENTER – Wanneer de werk-
zaamheden voor Ruimte voor de
Rivier in de Zandweerdplas zijn
begonnen - dit kan elk moment
gebeuren - blijven de leden van
Daventria gewoon doorroeien.
Daarover zijn afspraken gemaakt
met de aannemer.
,,We hebben voortdurend contact
over de veiligheid van onze
roeiers’’, zegt Diederik Anema
van Daventria. Een aanvaring zo-
als die in juli 2010 wil de vereni-
ging logischerwijs koste wat het
kost voorkomen. Destijds botsten

twee roeiers van Daventria op
een binnenvaartschip. De roeiers
kwamen met de schik vrij, hun
boot was totaal vernield.
Grote zandschepen zullen straks
af en aan varen rondom het club-
gebouw van de roei- en zeilvereni-
ging. Deze schepen waarschuwen
de eventueel aanwezige water-
sporters met overduidelijke ge-
luid- en lichtsignalen. ,,We heb-
ben een proef gedaan en die waar-
schuwingen zie en hoor je echt
heel goed’’, verzekert Anema. ,,Als
er een vrachtschip aankomt, ligt

het roeien tien minuten stil.’’ De
enorme zandbulten die vanaf de
Rembrandtkade te zien zijn, wor-
den via persleidingen op de
vrachtschepen gespoten.
Ook als deze zomer de verbou-
wing van het botenhuis aan de
gang is, wil Daventria doorroeien.
Anema: ,,Hoe we dat willen doen,
hebben we nog niet uitgekristalli-
seerd. Je kunt denken aan gefa-
seerd verbouwen. Of een tijdelijk
clubhuis op het land.’’
Al met al zijn de Daventrianen
hartstikke blij met Ruimte voor

de Rivier. ,,Wij worden door onze
nieuwe accommodatie een stuk
aantrekkelijker’’, meent Gerbrand
Naeff. ,,Behalve op de IJssel kun-
nen wij straks ook in de neven-
geul roeien. Je ziet dan aan weers-
zijden weiland. Dat geeft voor
roeiers dezelfde beleving als die
wandelaars in de uiterwaarden
hebben.’’ Langs de geul komt een
‘coachpad’, waarover de trainer
met de roeiers kan meefietsen.
Naeff: ,,De roeisport groeit in het
hele land. Ook wij zullen daarvan
de vruchten plukken.’’

� Diederik Anema en Gerbrand Naeff van Daventeria bekijken de tekeningen voor de vernieuwde locatie van de roei- en zeilvereniging. Het botenhuis komt
ongeveer ter hoogte van het oude ijsbaanterrein te liggen. foto Ronny te Wechel

Oude bouwvergunning is
twistpunt in zaak Meibergen
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Swart:
regels niet
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Vrachtschepen vol zand waarschuwen roeiers
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door Eline de Bot

DEVENTER – Tijdens hun jarenlan-
ge verkering tot aan hun huwelijk
op 30 oktober 1953 fietste het dia-
manten bruidspaar Gerrit (86) en
Anneke (87) de Beuze-Flierman
vele malen de afstand van Okken-
broek, waar Anneke woonde, tot
Gerrit’s ouderlijk huis en boerde-
rij in Diepenveen.
Anneke: ,,In die tijd zag je elkaar
niet zo vaak. Misschien één keer
per week.”
Ze ontmoetten elkaar op tweede
pinksterdag 1947 op de kermis bij
de Oude Molen in Lettele. Na
hun huwelijk verhuisde Anneke
naar de boerderij van haar man,
gelegen op een prachtige plek om-
ringd door bos en weilanden op

landgoed de Kranenkamp in Die-
penveen. Ze kregen vier kinderen,
twee jongens en twee meisjes.
Als boerenfamilie hielp iedereen
die kon mee op het bedrijf. Voor
die tijd bezat familie de Beuze
met 21 hectare behoorlijk wat
land. Dochter Marian herinnert
zich: ,,In onze schooltijd moesten
wij ons zelf klaarmaken om naar
school te gaan omdat mijn ouders
dan aan het melken waren.” Toen
Gerrit 74 was stopte hij met het
bedrijf. De kinderen kozen voor
andere beroepen.
Natuurmensen blijven Anneke en
Gerrit in hart en nieren. Tuinie-
ren in de bloemen- en moestuin
is hun lust en leven. Anneke
maakt droogbloemen en doet hier
veel mensen plezier mee. Ook ge-

nieten buren, vrienden en familie-
leden mee van de overvloed af-
komstig uit de moestuin, zoals op
dit moment de pompoenen. Be-
halve in de tuin werken, gaat het
stel nog bijna elke dag wandelen
op het landgoed of in de wijdere
omgeving.
Gerrit de Beuze: ,,Als de rododen-
drons bloeien, gaan we altijd even
kijken op de Holterberg.”
Anneke en Gerrit zijn nog in goe-
de gezondheid en bezoeken ook
hun broers en zussen in de omge-
ving met regelmaat. Ze gaan elk
jaar met vakantie. Anneke: ,,En als
je terugkomt dan waardeer je de
schoonheid bij huis altijd weer
extra!”
Zaterdag vieren ze hun 60-jarige
jubileum met een groot feest.

door René Vorderman

DEVENTER – Het graafwerk vanwe-
ge Ruimte voor de Rivier in de
Zandweerdplas begint. Voor de
watersport gaat er veel verande-
ren. Het clubhuis van Daventeria
bijvoorbeeld wordt volgend jaar
zomer verplaatst en vergroot. En
er komt een heuse roeibaan.
In het huidige botenhuis van
Daventria doen oude roeiriemen
dienst als handgrepen aan de deu-
ren. Het clubgebouw van de roei-
en zeilvereniging ligt in de IJssel
aan de Rembrandtkade. Het on-
derkomen heeft een dakterras
met fraai uitzicht over de IJssel in
zuidelijke richting. Binnenkort
verandert het uitzicht. ,,Het mooi-
ste terras van Deventer’’, zegt
Daventria-voorzitter Gerbrand
Naeff met een knipoog.
Het clubgebouw heeft de vereni-
ging geen windeieren gelegd. Het
pand werd gebouwd in 2000 en
op dat moment had Daventria
tweehonderd leden. Dat aantal is
in ruim tien jaar tijd bijna verdub-
beld. ,,Het nieuwe botenhuis
heeft daarbij enorm geholpen’’,
denkt Naeff.
De roei- en zeilvereniging is de
laatste jaren blijven groeien waar-
door het huidige, prima ogende
onderkomen nu al niet meer vol-
doet. Het botenhuis biedt plaats
aan tweehonderd à 250 leden, ter-
wijl Daventria momenteel een
kleine vierhonderd leden telt. Bo-
vendien is het in de loods, waar
zo’n 45 boten liggen, passen en
meten. Naeff: ,,De loods ligt tjok-
vol. We willen doorgroeien naar
vijfhonderd leden, dus uitbreiden
is noodzakelijk.’’
Eén en ander valt samen met de
werkzaamheden voor Ruimte
voor de Rivier. Daventria gaat het
botenhuis niet alleen met twee
keer 180 vierkante meter vergro-
ten (boven- en benedenverdie-
ping), het geheel wordt ook ver-
plaatst; vijfhonderd meter in noor-

delijke richting. Op de plek van
het huidige botenhuis ontstaat
daardoor ruimte voor recreatie:
één van de subdoelen van het uit-
breidingsproject van de IJssel.
Daventria beschikt straks - paral-
lel aan de rivier - over een 1700
meter lange strook rustig roeiwa-
ter in de uitgegraven Zandweerd-
plas (of -hank), één van de neven-
geulen langs de IJssel.
De verplaatsing van het boten-
huis staat volgend voorjaar op de
agenda. Het gebouw wordt dan
versleept naar de nieuwe locatie.
Aldaar beginnen de leden van
Daventria met de verbouwing,
die naar schatting drie maanden
duurt. ,,Het botenhuis vertoont
hier en daar wat mankementjes,
dus de verbouwing is geen over-
bodige luxe’’, zegt Daventriaan
Diederik Anema, nauw betrokken
bij de plannen.
Het botenhuis, dat tien meter lan-
ger wordt, biedt straks veel meer
opslagruimte aan roeiboten. Ook
komt er meer kleedruimte, een in-

validentoilet, worden de kantine
en de keuken uitgebreid en ko-
men er extra ergometers. Het
pand zal voldoen aan moderne ei-
sen op het gebied van energiezui-
nigheid. Het nieuwe botenhuis,
dat zal rusten op zeven pontons,
wordt net als nu met omvangrijke
ringen om al even omvangrijke pi-
laren bevestigd - vier in totaal.
Zo’n paal heeft een doorsnede
van een meter en is dertig meter
lang; een derde deel steekt boven
het water uit. De ringen zitten
niet aan de palen vast, maar han-
gen er als het ware omheen, waar-
door het botenhuis meestijgt of
-daalt met het waterpeil.
Voor de verplaatsing en de ver-
bouwing ontvangt Daventria zes-
tigduizend euro subsidie van de
gemeente Deventer. Het coöpera-
tiefonds van de Rabobank
schenkt vijfduizend euro. Het to-
tale kostenplaatje: enkele tonnen.
Meerdere aannemers strijden om
de klus. Anema: ,,Het is een enor-
me uitgave voor de vereniging.
We leggen flink wat geld bij uit
de clubkas en vragen leden om te
doneren. Dat is niet genoeg. We
willen ook een deel lenen bij de
bank. De kans dat het feest niet
doorgaat is wat ons betreft nihil:
we hebben een goed beeld van
hoe veel geld we kwijt zijn en bin-
nen welke termijn we dat terug
willen betalen.’’
Naeff: ,,Dertien jaar geleden heb-
ben we dit kunstje ook geflikt:
een gigantische investering. Maar
alle schulden hebben we keurig
op tijd terugbetaald bij de bank
en onze leden. Waarom zou ons
dat niet nog een keer lukken?’’

DEVENTER – De Mega Food Stunter
heeft zich gevestigd in de voorma-
lige SNS Bank aan de Pieter de
Hooghstraat in Deventer. Hoewel
de officiële opening pas over enke-
le weken volgt en de verlichting
nog ontbreekt, liepen er gisteren
al nieuwsgierige klanten rond.
De ‘allergoedkoopste diepvriesdis-
counter van Nederland’ met
hoofdkantoor in Nijkerk heeft nu
winkels in Almere, Arnhem, Nij-
kerk en Zwolle. Deventer en Ede
zijn de vijfde en zesde vestiging
van de keten. Mega Food Stunter

is behalve in genoemde winkels
ook te vinden op diverse mark-
ten, waaronder die in Kampen en
Lelystad. Om een idee te geven
van de verkrijgbare producten bij
de Mega Food Stunter enkele voor-
beelden van lopende aanbiedin-
gen: 28 vleeskroketten voor 5 eu-
ro, een Gelderse Rookworst voor 1
euro en een schaal met 25 ‘halal’
gehaktballen voor 3 euro.
De winkel is geopend van dins-
dag tot en met vrijdag van 9.00
tot 18.00 uur en op zaterdag van
9.00 tot 17.00 uur.

DEVENTER – De uitvoering van De-
venter Werktalent kan gewoon
doorgaan. Ook al kon het concept
businessplan van het samenwer-
kingsverband tussen gemeente
Deventer en Sallcon in de raad op
kritiek rekenen.
Wethouder Jos Pierey gaf aan
voor januari met een definitieve
versie van het plan te komen,
waarin rekening wordt gehouden
met opmerkingen van de raad en
betrokkenen. Van het stopzetten
van het samenwerkingsverband is
geen sprake.
De ondernemingsraden van de ge-
meente Deventer en Sallcon ga-
ven flinke kritiek op het business-
plan en op de organisatie Deven-
ter Werktalent, waarin uitkerings-
gerechtigden via één loket aan
werk moeten worden geholpen.
De OR van Sallcon is er zelfs
voor, het hele project stop te zet-
ten. Gisteravond herhaalden verte-
genwoordigers die conclusie. In
de praktijk blijkt de samenwer-
king tussen gemeente en Sallcon
moeilijk te gaan.
Voor komend jaar moet, als ge-
volg van bezuinigen van het Rijk
met bijna eenderde minder men-
sen en 1,5 miljoen minder budget,
het werk worden voortgezet. Van-
uit Den Haag is het bovendien
wachten op invoering van de Par-
ticipatiewet, waarbij het nog on-
duidelijk is welke taak er na 1 ja-

nuari 2015 wacht. Gemeente en
Sallcon zouden door samenwer-
king en zonder dat er sprake is
van een nieuwe organisatie, die
taak ook uit kunnen voeren, be-
toogde de OR van Sallcon. ,,We
maken ons ernstig zorgen, veel is
nog onduidelijk’’, gaf Yvonne
Schipper van OR Sallcon aan. En-
kele fracties gaven aan dat een
werkbezoek aan Sallcon wellicht
verstandig is om de gevoelens op
de werkvloer nogmaals te horen.
De uiteenzetting van de Sall-
con-werknemers was echter
kraakhelder: er moet nog flink ge-
sleuteld worden aan het plan om
het een succes te laten worden.
Voor de coalitiepartijen PvdA,
VVD, D66 en Deventer Belang
was dat geen beletsel nog eens
hun steun aan de uitvoering van
Deventer Werktalent te geven. Al-
leen het businessplan kon ook
vanuit de coalitie op kritiek reke-
nen. Door de oppositie werd het
plan zwaarder bekritiseerd. ,,Dit
is geen plan waar je energie van
krijgt, terwijl dat hierbij wel zou
moeten’’, was Jannie Lamberts
(CDA) duidelijk. ,,Er moet nog
een sausje overheen.’’
Pierey herinnerde de raadsleden
er nog eens aan dat de oprichting
van Deventer Werktalent ook
was ingegeven door noodzakelij-
ke bezuinigen, waar de raadsmeer-
derheid zelf voor had gekozen.

Daventria moet vanwege
Ruimte voor de Rivier ver-
huizen. Roei- en zeilvereni-
ging is blij met de plannen

�

� Het botenhuis van Daventria moet worden verplaatst. foto Archief

Botenhuis roei- en zeil-
vereniging verplaatst,
vergroot en vernieuwd.

Ruimte voor rivi
ZANDWEERDPLAS

Diamanten stel op Kranenkamp

Werktalent gaat
gewoon door

� Het diamanten bruidspaar Gerrit en Anneke de Beuze - Flierman boert niet
meer, maar tuiniert naar hartenlust. foto Ab Hakeboom

Diepvriesdiscounter in
voormalig bankgebouw


